

Solid Ground To Stand On

I am tempted to fear when I feel things are beyond my control. When I have no power to bring about the outcome I want.

But when I remember we have a God who is in control, and that he has a plan for good -- then my spiritual feet find solid ground to stand on again.

This was Rahab's experience. When others in Jericho saw only fearful, out-of-control events, by faith Rahab told the two spies sent by Joshua, "I know the Lord has given you this land." She believed their God was over all things and had a plan for good. She believed and survived.



Coffee/tea thought: Do events feel out of control in my life today? May I choose to follow Rahab's model of faith: God is in charge and his way is perfect.

John

Ref: Joshua 2; Psalm 18.30; Rom. 8.28

<https://www.biblegateway.com/passage/?search=joshua+2%3B+psalm+18.30%3B+romans+8.28&version=NLT>

站稳脚跟

当感到事情失控，自己沒有能力掌控结局，我往往就会害怕起来。

但是，当我想起我们的神在掌控，他的计划是美善的时候，我灵里就好像又站稳了脚跟。

这是喇合的经历。当耶利哥城里其他人心里害怕，看到的是无法挽回的结局时，喇合因着信对约书亚派来的两个探子说，“我知道神已经把这地赐给你们。”她相信他们的神掌管万有，他的计划也是美善。她信，也就得以存活。



*随想：*今天觉得事情自己不能控制了吗？让我以喇合为自己信心的榜样：神在掌管，他的道完全。

史建恩

参考: 约书亚 2; 诗篇 18: 30; 罗马书 8: 28